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羅城華人基督教會
Rev. Peter Ho   何漢慶牧師   pho@rochesterccc.org
Rev. Young Choe 崔榮必牧師 ychoe@rochesterccc.org
二零二零年二月二十三日上午十一時十五分
每週經文 『你要專心仰賴耶和華，不可倚靠自己的聰明，在你一切所行的事上都要認定祂，祂必指引你的路。』


（箴言3:5-6）
靜默

















[眾坐]
宣召


詩篇143:7-8










[眾立]
唱詩


#44

神聖主愛






公禱






















唱詩





主是我力量








[眾坐]





#293

當轉眼仰望耶稣
歡迎與報告


















牧禱
讀經


雅各書3:13-18










[眾立]
證道


天上來的智慧










[眾坐]
1、 地上的智慧
2、 天上的智慧
3、 智慧的獲得
回應詩

#387

主是我萬有








[眾立]


三一頌

















祝福



















默禱

















[眾坐]
	
	本主日 
	下主日

	領會 Presider
	陳學忙Sherman Chen
	

	領詩Song Leader

	梁惠玲Anna Ng
	

	講員Speaker
	張    斌Bin Zhang
	

	翻譯Interpreter
	顧國強Terry Koo
	

	司琴Pianist
	丘純如Shirley Lynn
	

	投影PowerPoint
	郭永智Edmund Kwok
	

	招待Ushers
	許亞莉Yali Xu
	

	分聖餐
Communion Ushers
	
	陈学忙、宋仕华

谭雪清、祝小翠

	
	
	



羅城華人基督教會
Rochester Chinese Christian Church
      1524 Jackson Road, Penfield, New York 14526

              Tel: (585) 872-6708  


 www.rochesterccc.org
February 23, 2020

9:30 A. M.
Weekly Bible Verse 
 “So then, brothers, we are debtors, not to the flesh, to live according to the flesh. For if you live according to the flesh you will die, but if by the Spirit you put to death the deeds of the body, you will live.”



















(Romans 8:12-13) 
Proclaim God's Majesty
Call to Worship


 

Hymn of Praise 


Invocation 
Welcome and Announcements
Prayer for Children
Pastoral Prayer

Heeding God's Word
Scripture Reading

Joshua 5:13-15
Sermon
The Gospel According to Joshua
1. The destruction of our sin
2. Filling the void left by our sin with Christ
3. The Elect will choose to serve the Lord
Remembering God's Love


Response Hymn

A Mighty Fortress is Our God



Reflecting God's Presence 
Doxology
Benediction
	
	Today
	Next Sunday

	Worship Leader 
	Tim Schaertel
	

	Speaker
	Tim Schaertel
	

	Pianist
	Shiuen-Huang Tzeng
	

	Vocals
	Kathy Schaertel
	

	PowerPoint
	Lily Lee
	

	Ushers
	Hwai-Tzuu Tai ,Nilei 
	Simon Chan,Oiling Kam

	Communion Ushers 
	
	Tim Schaertel, Sam Chen

Lawrence Tai, Michelle


                                 











Announcements  
1. Welcome all brothers and sisters and friends to the Sunday Worship Services this morning.  Please stay for lunch after the Chinese Worship Service and English Sunday School. Today's lunch and clean-up will be served by brothers and sisters from the Cantonese Group Team B. 

2. There is a Prayer Meeting at Brother Howard Stone's house (1351 Middle Road in Henrietta) this afternoon at 4:30 p.m.  All brothers and sisters are welcome.
3. Monthly Combined Prayer Meeting will be held this Wednesday (Feb. 26) evening at 7:30 p.m.  Please come for an evening of sharing and praying together

4. The next Baptismal Service will be held on Resurrection Sunday April 12.  If you want to know more about the meaning of baptism or would like to be baptized, please let Pastor Ho or Pastor Young know about your intent.

5. We are beginning the process of nominating new church officers - deacon/deaconess, church clerk and church treasurer. Please prayerfully consider any nominees you may have. Nomination forms are available at the Church Office.
報告事項
1. 歡迎弟兄姐妹和朋友們前來參加今天上午的主日崇拜。中文崇拜或英文主日學結束後請留步用午餐。今天的午餐分配和餐後清理由粤語B組的弟兄姐妹提供。
2. 今天下午四點半在Howard弟兄家有禱告會（1351 Middle Road in Henrietta）。歡迎弟兄姐妹參加。
3. 本月聯合禱告會將於本週三2月26日晚上7:30在教會舉行。請大家一起來分享，同心禱告。
4. 下次的受洗典禮將於4月12日復活節主日舉行。如果你想了解更多關于洗禮的意義或想要受洗，請把你的意願告訴何牧師或崔牧師。
5. 教會新職員已開始提名—執事、教會文書和財務人員。請大家以禱告的心考慮被提名人。提名表在教會辦公室。
Last Week's Attendance 上週人數
	RCCC 母堂
	Worship
崇拜
	Sunday School - Adult
成人主日學及兒童主日學老師
	SS – Children

兒童主日學
	Total

總人數

	English Worship英文崇拜
	53
	27
	15
	95

	Chinese Worship中文崇拜
	62
	31
	25
	118


	RCCC-W Bilingual Worship

西區雙語崇拜
	Adult Sunday School
成人主日學
	RCCC-W Offering

西區上週奉獻

	Adults
成人
	Children + Helpers
兒童+老師
	Total
總人數
	Adult

成人
	Children + Helpers
兒童＋老師
	Total

總人數
	General 常費
= $1,230

Mission 宣教
= $1,000

	36
	13
	49
	11
	4
	15
	


Week's Offering 上週奉獻
	
	General常費
	Mission宣教
	Lunch午餐

	RCCC母堂
	$3,880
	$4,400
	$294



Prayer Focus for February二月禱告焦點
Pray for God to show us how to concretely obey his command to "love one another."
求神指示我們如何具體地遵行祂 “彼此相愛” 的誡命
Prayer verse of the week:
Dear friends, since God so loved us, we also ought to love one another.

（1 John 4:11）
本週禱告經文：親愛的弟兄啊，神既是這樣愛我們，我們也當彼此相愛。
                                                                                                                     ( 約翰一書4:11)
*****************************************************************************
Thanksgiving & Prayer Request:
1. Thank the Lord for Pastor Ho's letter to all brothers and sisters at RCCC, in response to the current worldwide coronavirus issue.  In closing, he wrote, "I don't think anyone knows how long it will take before the spread of corona virus stops.  It may never come as it may go directly into the time of final reckoning, not just for China, but for the entire human race.  For this very reason, it is important that we draw near to our one and only Savior for Him to sustain our faith, to pray for people around us to be saved by the gospel, as well as for those who brave it into China during this time to be fruitful in spreading to those who are afflicted, while not neglecting to fellowship with the people of God for our faith to grow.".

2. Thank the Lord Brother Howard was able to take a trip to see his daughter Katie and family in GA for a few days and was safely back to Rochester on Thursday and immediately opened his house for prayer meeting this afternoon.  Thank the Lord the doctor declared that he is cancer free.
3. Thank the Lord for those who participated in the ISN-sponsored Winter Fun Day yesterday afternoon.  It's an opportunity for Christians from various churches to meet up and befriend international students from local colleges / universities.  We thank the Lord for our sisters Linda Gamlen who faithfully serves among the internationals to share the love of Jesus with them.

4. Thank the Lord brother Ben Liu successfully passed the comprehensive examination in partial fulfillment of the requirements towards the DMA degree from Eastman.  Pray for him as he needs to focus on practicing and preparing for his final degree recital and a lecture recital.  Pray also for Isaac Li who will have his degree (BM) recital this Saturday (Feb. 29) evening at Hatch Hall.

5. Pray for RCCC-supported Ricci family and Cotter family (both with Campus Target) who went to Thailand for a conference several weeks ago and are still there waiting for the opportunity to return to their mission field if the Lord wills.  
6. As of Feb. 21, the Coronavirus has claimed 1,400 deaths and infected 75,000 individuals worldwide in 31 countries, including 15 confirmed cases in the States. Let us focus on praying for those who are risking their own lives to care for the sick patients this week.  May God strengthen them and may we all be filled with compassion for those who are suffering.

7. Church Board.  Pray for the process of nominating new church officers.

感恩及代禱事項
1. 感謝主，何牧師給教會弟兄姐妹寫了一封信，以回應當前全球範圍內的冠狀病毒問題。最後，他寫道：“我想沒有人知道還要多長時間冠狀病毒才能停止傳播。也許它不會停止，而是直接進入最後交賬的時刻—不只是對中國人，也是對所有人類。正因如此，重要的是我們必須靠近我們唯一的救主讓祂保守我們的信心，並爲我們周圍的人們祈禱，因福音得救。也爲那些到中國去使那些痛苦中的人得著福音的勇士禱告，使他們的努力結滿果子。同時我們也不忽略與神的子民相交。”

2. 感謝主，Howard弟兄能去喬治亞州看望他女兒一家，並於上週四平安回到羅城，今天下午馬上爲禱告會開放他的家。感謝主，醫生宣佈他已經沒有癌症。
3. 爲昨天下午由國際學生網贊助的冬季娛樂日感謝主。這是來自不同教會的基督徒結識本地大學裏的國際學生的機會。感謝主，甘露莎忠心服事國際學生，並向他們分享耶稣的愛。
4. 感謝主，廖志勇弟兄順利通過了綜合考試，完成了在Eastman獲得DMA學位的部分要求。爲他禱告，因爲他需要專注于練習和准備他的最後學位獨奏會和演講獨奏會。也爲Isaac李禱告，本週六2月29日，他在Hatch Hall將有學位獨奏會。
5. 爲本教會所支持的Ricci和Cotter兩個家庭禱告。他們幾週前去泰國開會，現在仍然在等待機會。如果主願意，帶領他們回到他們的宣教禾場。
6. 截至2/21，冠狀病毒已導致31個國家/地區的2144人死亡和75000多個人感染，其中包括16個在美國確診的病例。讓我們本週集中精力爲那些冒著生命危險照顧病人的人們禱告。願神堅固他們。讓我們對受苦受難的人充滿憐憫。
7. 教會執事會  爲教會職員的提名過程禱告。

